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Actielijst commissievergadering EFTR           Kalenderjaar 2018/2019 

           
Datum  

raad 

Datum  

cie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

01.10.18 12.09.18    

  Stand van zaken parkeeroverlast, 

parkeervergunningen en parkeerevaluatie 

Tegen het einde van dit jaar legt het 

college een overzicht aan de raad voor 

over hetgeen men tot dusver heeft 

gedaan in de wijken waar nu reeds 

sprake is van vergunningparkeren. In de 

rapportage wordt tevens aangegeven 

wat de ontmoetingssessies al dan niet 

hebben opgeleverd. 

Beantwoording cie 21.11.18: 
Het parkeren is in twee delen verdeeld:  
 het toeristisch parkeren: dit is 

onderdeel van de portefeuille van 
wethouder Vankan, hij neemt dit deel 
mee in het totale mobiliteits- en 
parkeerplan. 

 het vergunning parkeren: dit is 
onderdeel van de portefeuille van 
wethouder Bisschops, dit is het stuk 
dat nu voorligt. 

 

  Stand van zaken opstellen 1e aanpak 

uitstallingenbeleid 

Dit is een intensief proces en de 

wethouder verwacht niet dat er 

volgend jaar al een uitgewerkt plan op 

tafel ligt. Halverwege het proces wil 

het college een terugkoppeling doen 

richting de raad of de commissie EFTR 

en aangeven wat de voorzichtige 

contouren zijn over de richting die het 

opgaat, zodat de raad daar een 

zienswijze over kan geven. 

In de gesprekken met de VOC wordt ook 

Koninklijke Horeca Nederland 

meegenomen, want ook het 

terrassenbeleid wordt nogmaals kritisch 

bekeken. Ook het college ziet dat de 

mensen daar langzamerhand de 

grenzen verleggen. 

 Via raadplanner 2019 verwerkt.  
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  Stand van zaken bijstellingen in begroting regie 

en organisatie kerstmarkt gemeentegrot 2018 

De wethouder zegt toe de inwoners hier 

via een bericht te informeren over het 

feit waarom er geen gebruik wordt 

gemaakt van een sprinklerinstallatie. 

 

  Gewestelijke aangelegenheden Stella Maris College: in de gesprekken 

met het Stella Maris College heeft het 

college toegezegd de beschikbare 

gebouwen en de mogelijke opties in 

kaart te brengen. 

 

01.10.18 29.10.18 Vaststellen ontwerpbegroting planjaren 2019 – 

2022 

Effectiviteit Starterscentrum: op deze 

vraag komt het college op een later 

moment terug. 

 

  Idem Evaluatie evenementen, lusten/lasten 

voor de inwoners van het Heuvelland: 

de uitkomsten vanuit de provincie laten 

iets langer op zich wachten. Volgende 

week of de week erna gaan de 

wethouders vanuit het Heuvelland bij 

de provincie op audiëntie en dan krijgt 

men meer informatie. Wethouder 

Bisschops zal de uitkomst hiervan 

terugkoppelen in de eerstvolgende 

commissie EFTR. 

 

  Idem Concreet bedrag voor kleine 

evenementen: wethouder Bisschops 

zegt toe een en ander nog terug te 

koppelen. 
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  Idem Toepassing geluidssanering: 

wethouder Meijers zegt toe deze vraag 

schriftelijk of via de actielijst te 

beantwoorden. 

 

 
 

 Idem Toekomstvisie: het betreft de 

Toekomstvisie 2035 en er wordt 

gekeken hoe de laatste elementen 

hierin kunnen worden toegevoegd.  

In 1e instantie wordt met de fractie-

voorzitters gekeken wat een goed 

proces zou kunnen zijn en vervolgens 

wordt via de commissie ABA een 

uitgewerkt voorstel aan de raad 

voorgelegd om tot een bijgestelde 

toekomstvisie te komen. 

In overleg met griffie  

  Idem Wet boete en maatregelen: de 

burgemeester zegt toe hier tijdens de 

commissie ABA op terug te komen. 

Zie verslag cie ABA 26.11.18 

10.12.18 21.11.18    

  Voorstel college betreffende invullen 

taakstelling Polfermolen   

 

Wethouder Meijers: 
De vraag op welke wijze de raad wordt 
betrokken bij een eventuele Europese 
aanbesteding wordt nog via het verslag 
beantwoord (dit volgt nog). De 
wethouder kan niet exact aangeven 
wanneer de raad in positie wordt 
gebracht om de kaders te verfijnen, dit 
wordt in het traject meegenomen. Er 
werd gevraagd of dit ergens tussen 
februari 2019 en mei 2019 zal 
gebeuren, de wethouder gaat ervanuit 
dat dit rond maart 2019 of april 2019 

 
Dit is meegenomen in de voorbereiding van 
de aanbesteding. De raad komt in het 
stappenplan in positie om de kaders te 
bepalen. 
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zal zijn. De wethouder zegt toe dat het 
college zal proberen dit zo snel als 
mogelijk te specificeren. 
 
De wethouder zegt toe dat het 
wedstrijdbad als een aparte optie 
wordt meegenomen. 
 
Ten aanzien van de frictiekosten etc. 
zegt de wethouder toe concrete 
bedragen aan de raad voor te leggen. 
 

 
 
 
 
Dit is opgenomen in de voorbereiding van 
de aanbesteding 
 
 
Dit volgt aan het eind van 2019 wanneer 
zicht is op alle frictiekosten 

  Gewestelijke aangelegenheden Wethouder Bisschops zegt toe 

inzichtelijk te maken wat de kosten 

voor de gemeente zijn voor het 

muziekonderwijs bij Kumulus.  

Zie RIB 18.55 


